
REFERAT  

FAU-møte Krohnengen og Eventyrskogen, 13.12.2011 kl 18-20, Eventyrskogen skole 

Tilstede:  Ivar Skjolden, Silje Tungen, Charlotte M Haukedal,  Cathrine J Wiseth,  Jørn Hanssen 

(referent),  Randi Johannessen, leder Marianne Knutsen,  rektor Jan Eide 

Fraværende:  Torill Standal, Karsten Rye, Kari Smørdal Lien, Heidi Oftedal, Tone Kornli, Åse Kvalbein, 

Gerd Helene Bergsaker, Linda R Kvalvik, Bente Haugland, Liv N Wie, Atle Kårstad, Bjarne Merok 

Olsen, Katrine Meisfjord, Kristin Hetland  

Agenda: 

1. Godkjenning av innkalling  

2. Oppdatering gamle saker (vedtekter, skolekatalog,  julemarkedet)  

3. Nytt fra skolen  

4. Fagoppfølgingsmøte – deltagelse og forberedelse  fra ”brukergruppen” representert ved 

FAU (ref sak i Samarbeidsutvalget) 

5. Oppsummering siden sist, info fra gruppene 

6. Inndeling i arbeidsgruppene.  

7. Eventuelt 

 

1. Referat godkjent. Innkalling godkjent. 

 

2. Oppdatering gamle saker 

 

Vedtekter:   Det jobbes med saken, arbeidet er i rute. 
 
Skolekatalog og bilder:  Rektor har undersøkt nærmere, og vil forhandle frem en avtale med 
én leverandør, som kan levere både skolekatalog, klassebilde og portrettbilde.  Det er et krav 
at leverandøren kan tilby forhåndsvisning på nett før man bestiller klassebilde/portrettbilde.  
Modellen for sammensetning av bildepakken er ikke bestemt, men det presiseres at det skal 
være basert på full valgfrihet for foreldrene, hvorvidt man ønsker å kjøpe disse produktene 
eller ikke.  
 

Julemarkedet:   Det ble luftet en del betraktinger om ”plunder og heft” ved planlegging og 
gjennomføring av julemarkedet.  Det kom forslag om å evaluere gjennomføringen, og tenke 
åpent rundt det å vurdere å endre ”modellen” for både organisering og gjennomføring.  Det 
er et stort arrangement, som krever massiv planlegging, og det er mye detaljer som skal 
stemme.  Tross dette er det enighet om at FAU er utelukkende positiv til å opprettholde og 
videreføre arrangementet.   
 
Evalueringen blir gjennomført i neste FAU-møte.  Marianne sender en mail til alle 
trinnkontakter og ber om innspill til endringer/forbedringer.   
 
Tilbakemelding fra Charlotte om at det merkes positivt at skolen har tatt opp Afghanistan 
som tema i klassene, og at det har vakt interesse hos elevene.  
 
Rektor ga honnør til Marianne som hadde påtatt seg ansvaret som julemarkedsansvarlig.  

 



3. Nytt fra skolen. 

Rektor gjennomgikk referatet fra SU-møtet (sendt ut til alle i FAU).   

Av spesielle saker refererte han til en pågående sak om gjenoppføring av klatreveggen på 

Krohnengen, etter renoveringsarbeid.  Det er uklart om skolen kan forlange at klatreveggen 

settes opp igjen. Det kan være at saken oversendes til FAU.   

Rektor tok videre opp en sak om 1. etasje (Krohnengen) og utbedring av aktivitetsrommene.  

Rektor ønsker å bringe inn nye tanker om utnyttelse av arealene.  For eksempel auditorium, 

digitale tavler, med mer.   

Krohnengen er valgt som ”pilotskole” for et opplegg som skal teste ut nye metoder for å følge 

opp barn som har problemer med å følge vanlig undervisning.  Tanken er å fange opp denne type 

problemer tidlig. 

Det jobbes også med et opplegg for å trekke inn hjemmet for å avstemme rammer for adferd 

mellom skole og hjem, for barn med ”problemadferd”. 

Rektor understreket det gode samarbeidet med Rothaugen i forbindelse med  ”god overgang” fra 

barneskole til ungdomsskole. 

4. Fagoppfølgingsmøte – deltagelse og forberedelse  fra ”brukergruppen” representert ved 

FAU (ref sak i Samarbeidsutvalget) 

Møtet skal være 31. januar.  Ønskelig med to representanter som kan delta enten hele dagen, 

eller første del av dagen.  Temaene er ”sosial kompetanse og psykososialt læringsmiljø”.   

Ivar Skjolden, Cathrine J Wiseth (Jørn Hanssen og Charlotte Haukedal som backup) stiller opp.  

Det blir en forberedende diskusjon i neste møte i FAU. 

5. Oppsummering siden sist, info fra gruppene 

 Utover julemarkedet, intet nytt.  

6. Inndeling av arbeidsgruppene.  

Intet nytt.  Program for våren tas opp på neste møte.  
 

7. Eventuelt  

Det kom opp spørsmål om det er lov å ha SFO stengt siste skoledag etter skoletid (dvs kl 
1100).  Rektor svarte at dette er lov, så lenge det er godkjent av Samarbeidsutvalget.  
 
Det kom videre opp spørsmål om ”tidskonto” på SFO.  Er det mulig å ”spare opp tid” som kan 
brukes etter behov?  Rektor undersøker og kommer tilbake til saken. 
 
Forslag til tema for temakveld:   

• Hva skjer i Afghanistan?   
• Barn og rusforebygging 
• Samarbeidet  Krohnengen/Rothaugen 

 
Marianne undersøker finansiering for gjennomføring av temakveld (i fall vi gjør noe som 
koster penger).  Rektor påpekte at det for en del temaer vil være mulighet for å få tilskudd 
fra kommunen.  Vi beslutter tema i neste FAU-møte.  



 
I forbindelse med den årlige konserten med Eventyrkoret på Eventyrskogen, kom det 

spørsmål om praktisering av regelen om det kun er foreldrene til barna som er invitert, dvs 

ikke søsken eller besteforeldre. Dette praktiseres ulikt (noen er lojale mot reglene, andre er 

ikke), og en del synes dette er leit, ikke minst de barna som opplever at en eller begge 

foreldrene av praktiske årsaker må holde seg hjemme med småsøsken. Regelen er åpenbart 

laget fordi det er begrenset plass i Peisestuen, og rektor vil starte med å undersøke hvor 

mange det er tillatt å være i lokalene, av hensyn til brannsikkerheten. 

 
 
 
Neste FAU-møte er 10. januar på Krohnengen.  GOD JUL ! 
 


